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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kíváno k
benyújtani Varga Mihály Miniszter Úrhoz „Az állam vajon miért becsüli alá a szabályozó i
eszköztárát a bankok esetében?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt években az állam különböz ő szabályozói eszközökkel jelentősen befolyásolta a
bankszektor hitelezési politikáját . Ilyen eszközök voltak többek között a devizahitele s
mentőcsomagok, a bankok úgynevezett elszámoltatása, a bankok szanálására vonatkozó és a
fair bankokról szóló törvények, az MFB hitelkonstrukciói, a kamattámogatások, a
Hitelgarancia Zrt . kezességvállalási programja és a banki különadók . További számos eszköz
áll rendelkezésére az államnak, ha a hazai kis- és középvállalkozások támogatását, a
lakásvásárlások ösztönzését vagy bármilyen más gazdaságpolitikai célt szeretne elérni . Ezért a
következő kérdésekkel fordulok Önhöz :

Miért vásárol az állam bankot, és költ el milliárdokat ez által, ha a szabályozó i
szerepében is képes elérni gazdaságpolitikai céljait ?

Mi az a gazdaságpolitikai cél, amit a magyar állam közvetett, szabályozó i
eszközökkel nem tud elérni, csak ha közvetlenül birtokolja a bankokat ?

Tisztelettel várom válaszát!

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő

Budapest, 2015 . március 11 .
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